

8D Let's Go Wuhan, Zhangjiajie & Phoenix Town



EXCLUSIVE

- Complimentary Tuojiang Miao Clothing Try-On (Without headwear or Accessories) + Afternoon Tea
- Wulingyuan Scenic Area (Includes Baolong Elevator Ascent)
- · Yellow Crane Tower (Includes Tower Ascent)



HIGHLIGHTS

- Yellow Crane Tower: Iconic scenic spot (Includes ascent).
- Jingzhou Ancient City: A historic city (Includes city wall ascent).
- Changde Liuyue Lake: Known as "China's First City Lake" (Includes boat tour)
- Fenghuang Ancient Town: Renowned Qing Dynasty town, famed in *Border Town*.
- Tianmen Mountain National Park: Among China's top attractions for foreigners (Includes cable car/ escalator/glass walkway).
- Zhangjiajie National Forest Park: Features Wulingyuan Scenic Area (Baolong Elevator), Tianzi Mountain (cable car descent), and Jinbian Creek -Ten-Mile Gallery (small train).
- Baofeng Lake. A high gorge flat lake, one of Wulingyuan's Four Wonders. (Includes boat tour)
- Seventy-Two Wonder Towers: Popular social media landmark (Outlook only).



ACCOMMODATIONS

· Local 4-star Hotels





MEALS

· 6 Breakfast | 5 Lunch | 4 Dinner















DAY 01

SINGAPORE > WUHAN

 Gather at Singapore Changi Airport and take a flight to Wuhan. Upon arrival, transfer to the hotel for rest.

Accommodation: Zongheng Grand Hotel or similar

DAY 02 WUHAN - CHANGDE

Breakfast | Lunch

- Jingzhou Ancient City Also known as Jiangling City, it is one
 of China's historical and cultural cities. The ancient city walls,
 mostly built during the late Ming and early Qing Dynasties,
 are well-preserved. (Includes city wall ascent)
- Liuyue Lake Named for its resemblance to a willow leaf, this natural lake formed 50,000 years ago is part of Western Dongting Lake. It is praised as "China's First City Lake" and "A Water Paradise Surrounded by the City". (Includes boat tour)
- Changde Poetry Wall Located outside the Yuan River flood control wall in Changde, this wall features poetry, calligraphy, and art from contemporary Chinese masters, earning it the title of the world's longest poetry, calligraphy, painting, and engraving art wall, awarded a "Guinness World Record."
- Xiaohe and Dàhé Streets A distinctive ancient street in Changde, blending tourism, leisure, shopping, and residential elements, modeled after the original He Street by the Yuan River.

Accommodation: Yunxi Hotel or similar

DAY 03

CHANGDE - FENGHUANG ANCIENT TOWN

Breakfast | Lunch | Dinner

- Fenghuang Ancient Town Explore this ancient town, where
 the misty rivers and lantern-lit streets give you a sense of
 time travel. Experience the highlights of Fenghuang: the
 winding river, red stone streets, ancient city walls, grand
 towers, beautiful rainbow bridges, and the unique stilted
 wooden houses.
- Miao Clothing Experience + Afternoon Tea
 Accommodation: Fengming Tianxia International Hotel or similar

DAY 04

FENGHUANG ANCIENT TOWN - ZHANGJIAJIE

Breakfast | Lunch | Dinner

- Aizhai Bridge The Aizhai Bridge is a massive suspension bridge in Xiangxi, with a height difference of about 330 meters between the bridge and the valley below. Take the sightseeing bus and elevator to the viewing platform for close-up views of the bridge. (Includes elevator + glass walkway)
- Baofeng Lake Known for its beautiful water and steep cliffs, Baofeng Lake is one of the iconic water landscapes of Wulingyuan, with two small islands and dramatic peaks. Tourists can enjoy a boat ride, viewing the serene reflections in the water. (Includes boat tour)

Accommodation: Qinghe Jinjiang Hotel or similar

DAY 05 ZHANGJIAJIE

Breakfast | Dinner

- Wulingyuan Core Scenic Area Visit Yuanjiajie, with its mist-covered peaks and dramatic views, including famous spots like the "Mihun Terrace" and the "World's First Bridge." (Includes Baolong Elevator ascent)
- Tianzi Mountain Core Scenic Area Known for its towering peaks and stunning landscapes, Tianzi Mountain is the king of peak forests. (Includes cable car descent)

 Jinbian Creek Scenic Area - Explore the "Four Gates of Water" and tranquil cedar forests, surrounded by peaks and misty valleys. (Includes Ten-Mile Gallery train ride)

Accommodation: Qinghe Jinjiang Hotel or similar

DAY 06 ZHANGJIAJIE - CHANGDE

Breakfast | Lunch

- Tianmen Mountain National Forest Park Known as the "First Sacred Mountain of Xiangxi" and the "Soul of Wuling," visit the thrilling glass skywalk and Tianmen Cave, a rare high-altitude mountain tunnel. (Includes Tianmen Mountain Cable Car, escalator, and shoe covers)
- Seventy-Two Wonder Towers Visit the highest hanging wooden structure in the world, the "Tujia Buddhalama Palace," which has earned a Guinness World Record.
- Tusi City Known as the "Southern Forbidden City," this
 ancient city, built by the last Tusi (local ruler) of the area
 almost 300 years ago, is the only well-preserved ancient
 city in Southwest China.

Accommodation: Yunxi Hotel or similar

DAY 07 CHANGDE - WUHAN

Breakfast | Lunch

- Yellow Crane Tower Located on Snake Mountain in Wuhan, this iconic tower is known as "The Most Beautiful Scenic View Under Heaven" and "The First Tower of the World." It is one of the landmarks of Wuhan. (Includes tower ascent)
- Chu River and Han Street A nostalgic, retro-style commercial pedestrian street in Wuhan, where time seems to stand still.
- *Night flight by Scoot Airlines and does not include hotel accommodation.

Accommodation: Zongheng Grand Hotel or similar

DAY 08

WUHAN > SINGAPORE

 Board your flight back home, bidding farewell to this beautiful country.

REMARKS

- A minimum of 10 people is required for the group departure, and a tour leader will be provided for groups of 20 or more.
- 2. If there are adjustments to the flight schedule or itinerary sequence, the arrangements confirmed by the airline and the local travel agency in China shall prevail
- 3. LGE Travel is not responsible for compensation if attractions cannot be visited due to weather, natural disasters, government actions, or other uncontrollable factors. Alternative attractions may be arranged as replacements.
- The tour guide will primarily provide explanations in Mandarin unless otherwise specified. Groups on different flights may be combined into one group.
- 5. In case of discrepancies between the Chinese and English itineraries, the Chinese version will take precedence.
- All hotel ratings are based on local standards. Triple rooms in hotels typically provide a folding extra bed, which may have limited conditions; your understanding is appreciated.







8天 武汉张家界凤凰古城之旅



第一天

新加坡 > 武汉

齐聚新加坡樟宜机场搭乘航班,前往武汉。抵达后,送往酒店休息。

住宿:纵横大酒店或同级

第二天

武汉-常德

早客 | 午客

- 荆州古城 又名江陵城,是中国历史文化名城之一。有保存较完好的荆州古城墙,现存的古城墙大部分为明末清初建筑。(含登城)
- 柳叶湖 因湖面形似一片柳叶而得名,是五万年前形成的一个天然湖泊,属于西洞庭湖的一部分。被誉为"中国城市第一湖"和"城市环抱的水上天堂"。(含游船)
- 常德诗墙 位于常德市沅水防洪墙外侧,荟萃了中国当代名家诗词、书法、美术精品镌刻于一墙,被称为世界最长的诗、书、画、刻艺术墙,获"吉尼斯之最"。
- 大小河街 常德特色古街,是一条旅游、休闲、度假、居住为一体、全新模式的仿古商业街。它以沅江边上的原河街为原型,从西往东布置着麻阳街、小河街、大河街。

住宿: 常德云禧酒店或同级

第三天

常德 - 凤凰古城

早餐 | 午餐 | 晚餐

- 凤凰古城 游览凤凰古城,感受灯火阑珊之凤凰和烟雨凤凰,让你有一种如见海市蜃楼穿越时空之感,体验和感受凤凰古城的精华:一泓沱水绕城过、一条红红石板街、一道风雨古城墙、一座雄伟古城楼、一个美丽彩虹桥、一排小桥吊脚楼。
- 凤凰古城苗服体验 + 下午茶住宿: 凤鸣天下国际酒店或同级

第四天

凤凰古城 - 张家界

早餐 | 午餐 | 晚餐

- 矮寨大桥 矮寨特大悬索桥位于湖南湘西矮寨镇境内,德夯河流经谷底,桥面设计标高与地面高差约330米。乘坐景区提供的观光车和观光电梯,到达观景平台,近距离观赏大桥。 (含电梯+玻璃栈道)
- 宝峰湖 以其秀丽的湖光水色与险峻的山崖古寨,成为武陵源水景风光的代表之作。湖中还有两座叠翠小岛,近岸奇峰屹立,峰回水转。游客可以在湖中泛舟,观赏其间的"一湖绿水半湖倒影",这一充满诗情画意的美景。 (含游船)

住宿: 青禾锦江大酒店或同级

第五天

张家界

早餐 | 晚餐

• 武陵源核心景区 - 参观【袁家界景区】云雾飘绕、峰峦叠嶂,继往气势磅礴的迷魂台、天下第一桥等空中绝景。 (含百龙电梯上)

- 天子山核心景区 天子山景观奇特,惊险万端。峰高、大、 多,是名副其实的峰林之王。 (含索道下山)
- 金鞭溪风景区精华段 游览【水绕四门】杉林幽静,穿行在峰峦幽谷云间。(含十里画廊小火车)

住宿: 青禾锦江大酒店或同级

第六天

张家界-常德

早餐 | 午餐 | 晚餐

- 天门山国家森林公园 被誉为"湘西第一神山"和"武陵之魂"的 美誉。游览玻璃栈道,让人腿软的玻璃栈道带来的刺激震撼感。天门洞,九百九十九级台阶登上天门洞,是罕见的高海 拔穿山溶洞。(含天门山索道及扶梯、鞋套)
 七十二奇楼 - 打卡全球网红不夜城,土家族的布达拉宫——
- 七十二奇楼 打卡全球网红不夜城,土家族的布达拉宫——七十二奇楼,2019年已成功申报吉尼斯世界纪录——全世界最高的吊脚楼形态建筑。 (外观)
- 土司城 又名南方紫禁城,张家界·土司城:南依天门,北靠澧水,永定第末代土司覃纯一被朝廷封为世袭千总后建造,距今近三百年历史,是西南地区唯一保存完好的古城。

住宿: 常德云禧酒店或同级

第七天

常德-武汉

早餐 | 午餐

- 黄鹤楼 位于湖北武汉武昌长江南岸蛇山峰岭之上。享有"天下绝景"、"天下江山第一楼"之称,是武汉的城市地标之一。 (含登楼)
- 楚河江街 这是一条充满了复古风情的商业步行街,置身其中,仿佛时光倒流。
- *酷航晚班机不含酒店住宿。

住宿: 纵横大酒店或同级

第八天

武汉 > 新加坡

• 搭乘航班回家,告别这个美丽的国家。

备注

- 1. 团体需要最少10人出发,20人以上有领队。
- 若航班时间及行程顺序有调整,请以航空公司及中国当地接待旅行社确认安排为准。
- 3. 因天气、自然灾害及政府行为等不可抗拒的因素,造成不能完成景点游览,旅行社不负责赔偿或将以别的景点代替。
- 4. 导游全程会以华语讲解为主,除非另有注明。不同航班的团体可能合并成一团。
- 5. 中英文行程若出现不符之外,将以华文版本为依据。
- 所有酒店评级均以当地标准。各地酒店的三人间均提供折叠加床,条件有限, 敬请原谅。